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Z A P I S N I K 

 
6. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v 

petek, 9. junija 2023, ob 17.00 uri, v Planinskem domu na Kalu, Kal 11, Dol pri Hrastniku. 

 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Martin Šolar, Roman Ponebšek in  Jožef Bobovnik. 
Voljeni člani UO: Niko Bertoncelj, Milena Brešan, Aleš Drekonja, Igor Oprešnik, Bojan Rotovnik, Aldo 
Zubin in Jakob Zupanc 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Marjana Brezovšek (MDO PD Podravja), Jože Prah (MDO PD 
Zasavja), Andreja Senica (MDO PD Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), Dušan Plesničar 
(MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski 
MDO PD), Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane), Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe 
(MDO PD Dolenjske in Bele Krajine). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Matej Kocbek (Vodniška komisija), 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Saša Sitar (poslovna 
sekretarka PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka v računovodstvu PZS), Barbara Gradič Oset 
(predstavnica PZS za odnose z javnostmi)in Matjaž Šerkezi (strokovna služba PZS). 

 
Opravičeno odsotni: Miha Habjan (podpredsednik), Damjan Debevec (MDO PD Notranjske), 
Valentin Rezar (MDO PD Gorenjske), Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), Oto Žan (Komisija 
za alpinizem), Ana Skledar (Mladinska komisija), Marijan Denša (Komisija za varstvo gorske 
narave), Uroš Zagoričnik (Komisija za planinske poti), Robert Pritržnik (Komisija za gorske 
športe), Mirko Jeršič (Gospodarska komisija) in Atila Armentano (Komisija za turno 
kolesarstvo), Franc Ekar (predsednik nadzornega odbora) in Vladimir Habjan (urednik 
Planinskega vestnika). 

 
Zbrane so pozdravili predsednik PD Hrastnik Vojko Zupančič, predsednik MDO PD Zasavja Jože Prah in 
podpredsednik Planinske zveze Slovenije Martin Šolar, ki je zaradi zamude na sejo s strani 
predsednika začel sejo. Slednji je povedal, da je prisotnih 17 članov z glasovalno pravico, to je 70,8 %. 
Martin Šolar, podpredsednik PZS je predstavil predlagan dnevni red.  

 
SKLEP 1/9-6-2023: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 6. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 5. seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Rebalans finančnega načrta PZS 2023  

4. Spremembe v Katastru planinskih poti 

5. Slovenska planinska pot  

6. Cene nočitev v planinskih kočah  

7. Izbris objektov iz registra planinskih objektov  

8. Informacija o financiranju vzdrževanja planinskih poti  

9. Stališče glede gradenj vetrnih elektrarn na Pohorju  
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10. Termini osrednjih dogodkov PZS v letu 2024  

11. Informacija o delovanju komisij PZS  

12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  

13. Razno 

 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 5. seje UO PZS 

Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik ni prišlo bistvenih pripomb. Razprave ni bilo. 
SKLEP 2/9-6-2023: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 5. seje upravnega odbora, z dne 15. 3. 2023. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Damjan Omerzu je predstavil aktivnosti: 
• Skupščina Planinske zveze Slovenije 2023 

• Zbor markacistov  
• 70 let Slovenske planinske poti – odprtje razstave  

• Slovensko planinsko orientacijsko tekmovanje Rakitna 2023 

• Sodelovanje z aktivnostmi v okviru Tedna vseživljenskega učenja 

• Usposabljanja (vodniška, seminar za oskrbnike planinskih koč...) 
• Skupščina Evropske planinske zveze v Leedsu, Anglija 

• Mojstrana je sprejeta v družino Gorniških vasi 
• Prvi del sezone svetovnega pokala v športnem plezanju 

• Akcija: moja stena! 
• Alpinistična odprava Rolwaling 2023 

• Zbor KGŠ 

• Tekma TTS na Okrešlju za zaključek sezone 

• Nov rezervacijski sistem (nov za nekatere koče) 
• Vodnik Čez planke s turnimi smučni 
• Knjiga Spomini starega alpinista 

• Novinarska sezona pred glavno sezono 

• Podcast Planinske zveze Slovenije z naslovom V steni 

 
Jurček Nowakk je dodal, da so gluhi končali tečaj za športne plezalce. 14. junija je potekala okrogla 
miza, 8. Junija pa je potekal vseslovenski inkluzijski pohod. Na tekmi paraplezalcev je prišlo do 
zapleta, saj se ne ve, kdo je njihov selektor in so morali vse urediti sami. Na 30-letnici PD Zgornja 
Polskava je odbor PIN OPP prejel zahvalo. Rudolf E. Skobe je povedal, da je maja 2023  preminula 
Nada Praprotnik, za katero bo žalna slovesnost 10. junija v parku Julijana v Trenti.  

 
Prisotnih je bilo 18 članov z glasovalno pravico, to je 75 %. 

 
Ad. 3. Rebalans finančnega načrta PZS 2023 

Jože Rovan je podal uvod v točko. Urša Mali je podala sledečo obrazložitev: 
Sredstva FŠ: prihodki so večji za 7 %, saj so nam za reprezentance in obnovo odobrili večja sredstva 
kot smo pričakovali, za programe, za katere rezultati še niso znani, pa smo upoštevali enaka sredstva 
kot v podrobnem načrtu. 
Sponzorstvo: prihodki so na podlagi dogovorov in podpisanih pogodb za letošnje leto večji za 4 %. 
Drugi prihodki: v tej postavki je največje povečanje glede na podrobni načrt (petkratnik), saj je v njej 
upoštevana pogodba z MGTŠ za planinske poti v vrednosti 400 tisoč EUR. Poleg tega smo bili uspešni 
na razpisu Ministrstva za javno upravo, kjer smo dobili sredstva za kritje ene plače za 24 mesecev, 
Javna agencija za znanstvenoraziskovalno in inovacijsko dejavnost pa bo v dveh letih sofinancirala 
izdajo Planinskega vestnika v vrednosti 13.629,81 EUR. 
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Na osnovi prihodkov smo ocenili vrednosti odhodkov po posameznih komisijah, pri nekaterih ne 
načrtujemo sprememb glede na podrobni načrt (mednarodna dejavnost, planinska trgovina, PUS 
Bavšica, vodniška in mladinska komisija). Poglavitne spremembe so: 
Planinski sklad: v njem niso več upoštevane donacije skrbnikom planinskih poti, saj se to prenese v 
komisijo za planinske poti (nova stroškovna mesta v skladu s pogodbo). 
Splošno: za označitev STKP smo prejeli sredstva Fundacije za šport, zato na stroškovnem mestu 
3.10.10. načrtujemo tudi večje stroške, enako velja za nadgradnjo Planinskega geografsko-
informacijskega sistema na stroškovnem mestu 3.10.11. 
Skupni materialni stroški: povečanje stroškov zaradi dviga davčne stopnje pri energentih od 1. 6. 
2023 (konec maja je prenehal veljati ukrep nižjega DDV za energente) in pričakovanih večjih stroškov 
poštnine. 
Strokovna služba: večji načrtovani odhodki zaradi dodatne zaposlitve, ki bo sofinancirana iz razpisa, 
povečanje količnika za 5 % od junija naprej zaradi delne uskladitve z rastjo življenjskih stroškov. 
Komisija za alpinizem: načrtovani stroški so ocenjeni sorazmerno z večjimi odobrenimi sredstvi FŠ za 
program vrhunskega alpinizma. 
Komisija za gorske športe: zmanjšanje vrednosti tako stroškov kot prihodkov je posledica 
nesofinanciranja prijavljenega programa na FŠ za turno smučanje. 
Gospodarska komisija: zaradi prehoda na nov rezervacijski sistem, ki bo do popolne integracije 
potekal vzporedno s starim, bodo letošnji stroški iz tega naslova večji od načrtovanih. Povečanje 
bomo delno krili z donacijami iz dohodnine in prispevkom češke zveze, komisija pa bo za ta namen 
porabila nekaj presežka prihodkov iz preteklih obdobij. 
Komisija za planinske poti: sredstva razpisa MGTŠ bomo vodili na stroškovnih mestih 15.2. 
(usposabljanje) in 15.6. (vzdrževanje in označevanje planinskih poti). Po pogodbi je za usposabljanja 
namenjenih 45 tisoč EUR, za vzdrževanje in označevanje planinskih poti pa 355 tisoč EUR. 
Komisija za športno plezanje: načrtovani stroški so ocenjeni sorazmerno z večjimi odobrenimi sredstvi 
FŠ za program članske reprezentance. Dopisani so tudi stroški in prihodki na osnovi zaključenih 
usposabljanj. Komisija načrtuje delno pokritje presežka odhodkov iz preteklega poslovnega leta. 
Komisija za varstvo gorske narave: dodatno je načrtovan prihodek Zavarovalnice Triglav za 
preventivno dejavnost v vrednosti 2000 €. 
RAZPRAVA: Martina Šolarja je zanimalo, kako je s članstvom. Damjan Omerzu mu je odgovoril, da 
vzpodbudno, v kolikor bo trend rasti števila članov ostal takšen, si lahko obetamo rekordnega števila 
članov konec leta. Marjano Brezovšek je zanimala prenova spletne strani. Damjan Omerzu ji je 
odgovoril, da je bil lani izbran ponudnik (8000 Plus d.o.o.). Prenova bo sestavljena iz več sklopov in je 
skupno ovrednotena na 65.000 eur brez DDV. Manjo Rajh je zanimala nova zaposlitev na PZS. Damjan 
Omerzu ji je odgovoril, da gre za 2 letni projekt, katerega bo financiralo Ministrstvo za javno upravo 
(razpis). Novi sodelavec je Jure Brečko, ki je že pred tem sodeloval pri različnih aktivnostih. Bojan 
Rotovnik je dal svoj pomislek glede vodenja stroškov za razpis za obnovo planinskih poti, saj mora vse 
te račune potrjevati načelnik komisije. Ker pa bo tega ogromno, je predlagal, da se da določen del teh 
stroškov na konto splošno. Jože Rovan mu je odgovoril, da bosta generalni sekretar in računovodstvo 
presodila, ali je to koristno. 

 
Prisotnih je bilo 19 članov z glasovalno pravico, to je 79,2 %. 

 
SKLEP 3/9-6-2023: Upravni odbor PZS, na podlagi sklepa Skupščine PZS 2022, potrjuje rebalans 
proračuna PZS za leto 2023 v predlagani obliki in zadolži generalnega sekretarja in računovodstvo, 
da umestijo novo stroškovno mesto za povračilo planinskim društvom iz naslova pogodbe 
Ministrstva za gospodarstvo, turizem in šport na splošno stroškovno mesto. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad. 4. Spremembe v Katastru planinskih poti 

Jože Rovan je povzel poslano gradivo.  
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik je predlagal, da Komisija za planinske poti pripravi odpravek sklepa, da se 
pooblasti komisijo da krajše odseke potrjujejo sami.  

 
SKLEP 4/9-6-2023: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da se opusti odsek planinske poti Pod Suhim vrhom–Na vrhu skal S 
(ID6633). Odsek se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot opuščen. Pri 
odstranitvi oznak mora PD Postojna upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 5/9-6-2023: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da se opusti odsek planinske poti Veliki Javornik Z–Veliki Javornik JZ 
(ID6599). Odsek se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot opuščen. Pri 
odstranitvi oznak mora PD Postojna upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 6/9-6-2023: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da se opusti odsek planinske poti Sleme JV–Sleme jezerca (ID1680). Odsek 
se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot opuščen. Pri odstranitvi oznak 
mora PD Jesenice upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 7/9-6-2023: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da se opusti odsek planinske poti Leše JV–Planina Osredek Z (ID8161). 
Odsek se v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije zavede kot opuščen. Pri odstranitvi 
oznak mora PD Komenda upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 5. Slovenska planinska pot 

Jože Rovan je povedal, da SPP letos praznuje 70-letnico. Gradivo je bilo priloga vabilu. 
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik predlaga, da se Furlanovo zavetišče na Abramu pri reviziji SPP preveri in 
izloči iz kontrolnih točk. Dušan Plesničar je dodal, da gospodar omenjenega zavetišča ne bo delal 
težav. Marija Kuhar je povedala,  da v MDO-ju ni bilo nobenega, ki bi nasprotoval temu, ker gre za 
gostišče. Jurček Nowakk je mnenja, da naj pravilnik naj izgleda kot pravilnik, določeni vrhovi naj bi 
imeli rezervne žige v kočah, napiše naj se, koliko žigov je na SPP (enkrat 72, drugič 80). Bojan 
Rotovnik je dodal, da je SPP živa stvar. Pravilnik je natisnjen v vsaki knjižici, je kratek in ga razume 
vsak. Ne bi komplicirali s tem, da bi pisali pravilnik. Jože Rovan se strinja z Bojanom. Zbiraš žige, ki so 
v dnevniku, ne glede na to, iz katerega leta je. SPP se bo občasno na določenih točkah spreminjala 
(pritisk društev, vojska, spremembe v naravi). Kar se tiče žigov – če ga ni, se fotografiraš. Možno je, 
da se bo dodala še kakšna koča, eden od ciljev je tudi ekonomske narave – koče morajo preživeti. 
Marija Kuhar je povedala, da je na spletni strani SV številka, če želiš hoditi po kateri od poti, ki so pod 
njihovim okriljem (povejo, kdaj so vaje, kdaj ne moreš mimo). Jože Rovan je za konec povedal, da je 
želja PD bila, da Orožnova koča postane točka na SPP. Lahko bi bila točka na razširjeni SPP. 

 
SKLEP 8/9-6-2023: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika 
Komisije za planinske poti soglaša z izločitvijo kontrolne točke Furlanovo zatočišče na Abramu iz 
Slovenske planinske poti. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 



 
 

6. seja UO PZS    9. 6. 2023  Stran 5 od 8 
 

SKLEP 9/9-6-2023: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika 
Komisije za planinske poti soglaša, da se Orožnova Koča na planini pod Črno prstjo doda med 
kontrolne točke Razširjene slovenske planinke poti. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 10/9-6-2023: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika 
Komisije za planinske poti soglaša s spremembo pravilnika za podelitev častnega znaka o prehojeni 
Slovenski planinski poti. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 6. Cene nočitev v planinskih kočah 

Jakob Zupanc je povzel gradivo, predlog bi moral biti sprejet na zboru gospodarjev v začetku leta, 
vendar do tega ni prišlo. Predlog ni bil podan pravočasno. Zbor gospodarjev je imel dopisno sejo, kjer 
so predlog sprejeli. Dodana je kategorija družinske sobe, do jeseni se daje na te sobe 20 % popust. 
Cene materiala, dela, transporta so se povečale, IO GK predlaga, da potrdi najvišje priporočene cene. 
RAZPRAVA: Jože Rovan je povedal, da to ni nastalo slučajno. Nekatera od društev niso priznala 
popustov, koče so se želele deliti na dva dela: pol planinska koča, pol tržna. Vprašanje je, kako bomo 
to upravičili našim članom. Pregledali smo cene v Italiji in Avstriji. Smo nekoliko cenejši, vendar so 
popusti v tujini višji. Uvesti bi morali popuste za mladino. Ta predlog je kompromis, jeseni se bomo 
na GK še enkrat pogovorili glede popustov, seveda pa morajo koče tudi preživeti. V Avstriji  dobijo 
koče veliko dotacijo. Če gledamo cene v kočah glede na naše plače, so koče zelo drage. 
Jakob Zupanc: planinec lahko izbere tudi skupna ležišča ali sobe z več posteljami, samo tam ni 
takšnega udobja. Družinske sobe v tujini oddajajo brez popusta. 
Manja Rajh: najvišje priporočene cene – koči PD Celje Matica sta v času njenega predsedovanja 
društvu poslovali z dobičkom. Razočarana je nad planinskimi postojankami, kjer jim dostavijo hrano 
in pijačo do vrat – plačaš pa toliko kot bi bilo pripeljano s helikopterjem. Jurček Nowakk je mnenja, da 
naj bo udobje brez popustov. Marjana Brezošek se strinja z Jurčkom. V imenu MDO PD Podravja je 
povedala, da naj PZS zahteva od skrbnikov koč, da morajo preveriti ali imajo planinci člansko 
izkaznico. Zanimalo jo je tudi, ali je dovoljena nastanitev domačih živali v planinskih kočah. 
Jože Rovan ji je odgovoril, po pravilniku ne, razen če oskrbnik dovoli. Damjan Omerzu je dodal, da 
hišni red določa, da živali ne smejo v kočo. Marija Kuhar je mnenja, da bi bilo priporočljivo, da če psi 
ne smejo v kočo, da se postavijo pesjaki (zaščiteni pred vetrom).  

 
SKLEP: 11/9-6-2023: Upravni odbor PZS daje soglasje sklepu Zbora gospodarjev za najvišje 
priporočene cene za prenočevanje in osnovno oskrbo v planinskih kočah: 

 

PRIPOROČENE 
NAJVIŠJE CENE 
PRENOČEVANJA 

Koče I. kategorije Koče II. kategorije 

osnovna 
cena (€) 

članski 
popust 
(%) 

članska 
cena 
(€) 

osnovna 
cena (€) 

članski 
popust (%) 

članska 
cena 
(€) 

Družinska soba* 45,00 € 20 36,00 € 45,00 € 20 36,00 
€ 

soba 2 postelji 38,00 € 30 26,00 € 30,00 € 50 15,00 
€ 

soba 3-6 postelj 36,00 € 30 25,00 € 26,00 € 50 13,00 
€ 

skupna ležišča, 7-12 
postelj 

30,00 € 50 15,00 € 24,00 € 50 12,00 
€ 
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skupna ležišča, nad 12 
postelj 

26,00 € 50 13,00 € 22,00 € 50 11,00 
€ 

*Družinska soba do 4-ležišča ima sanitarije, umivalnik in tuš (z omejeno 
porabo vode). OPOMBA:Cena je na posamezno ležišče. 

IZDELEK (priporočene najvišje cene) 
koče I. 

kategorije 
koče II. 

kategorije 

enolončnica z mesom 10,00 € 9,00 € 

čaj 0,25 litra 2,50 € 2,00 € 

voda 1,5 litra (plastenka) 6,00 € 4,00 € 

 
Sklep je bil sprejet (17 ZA, 2 PROTI – Manja Rajh, Bojan Rotovnik). 

 

 

Ad. 7. Izbris objektov iz registra planinskih objektov 

Jakob Zupanc je povedal, da je Gospodarska komisija sprejela dva predloga oskrbnikov za izbris iz 
registra planinskih objektov. Jože Rovan je dodal, da se je gospodar Petrovo Brdo upokojil, in da ne 
dobi drugega najemnika; PD Kranj je prodalo dom na Gospincu, ki tako ni več planinski objekt. 

 
SKLEP 12/9-6-2023: IO GK predlaga Upravnemu odboru PZS izbris Planinskega doma Petrovo Brdo 
iz registra planinskih objektov. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 13/9-6-2023: IO GK predlaga Upravnemu odboru PZS, da se Planinskemu domu na Gospincu 
na podlagi vloge lastnika objekta, odvzame status planinske koče in s tem izbriše iz registra 
planinskih objektov PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 8. Informacija o financiranju vzdrževanja planinskih poti  

Damjan Omerzu je obširneje predstavil informacije. Predlogi in navodila so bila poslana vsem 
društvom, izveden je bil posvet na prvem MDO-ju. Predstavitve bodo za MDO PD-je organizirane tudi 
v prihodnje, zato naj se javijo, da se določijo datumi.  Društvom z zelo zahtevnimi planinskimi potmi 
ni treba več plačevati deleža stroškov akcij tehnične skupine, saj bo vse sofinancirano iz teh sredstev. 
Smerne tabel bodo v prihodnje skupno naročene preko PZS (po vzpostavitev sistema, do nadaljnjega 
jih naročajo društva sama), ključni del so povračila društvom. Skrbniške pogodbe določa Zakon o 
planinskih poteh, obliko je 2017 potrdil UO PZS, dodane so bile tehnične zaveze, ki so določene s 
strani Ministrstva za gospodarstvo, turizem in šport. Nekatera društva so pogodbe že podpisala in 
vrnila. Nekatere pogodbe so za določen čas, druge za nedoločen čas – določilo v zakonu. 
Razporeditev sredstev se bo naredila po kriterijih – dolžina in kategorija planinskih poti in število 
markacistov. PD so dobila še dodatnih 100 EUR za vsakega registriranega markacista. Izpostavljene so 
bile skupne akcije MDO-jev, kar se bo poskušalo umestiti za naslednje leto. Obdobja poročanja: 30.6. 
– ni obvezen, je pa zaželen, da društva dobijo sredstva, mi pa se naučimo celotne procedure, glavni 
rok je 30.9., zadnje poročilo 1.12.2023 zgolj za neporabljena sredstva. Vsebinsko poročanje se izvaja v 
PlanGisu, vpiše se vsaka delovna akcija – ta poročila bomo predložili ministrstvu. Stroški se bodo 
predložili v poročilu – povzetek v preglednici, potrebna so dokazila. Upravičeni stroški: vezani na 
planinske poti (material, oprema, prehrana, prevoz, nočitev, osebna oprema markacista), vsi letošnji 
stroški se upoštevajo od 1.1. naprej. Upoštevati moramo pravila javnega naročanja. Po letošnjem 
razporedu dobijo društva do par tisoč EUR, kar pomeni, da  pretirano obremenjujoče z vidika zbiranja 
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ponudb. Ne sme pa priti do dvojnega financiranja. Nadzor nad porabo sredstev bo izvajalo 
ministrstvo. 
RAZPRAVA: Manjo Rajh je zanimalo glede naročila smernih tabel, ali ima PZS samo enega ponudnika. 
V Celju imajo izdelovalca, ki je cenejši in kvalitetnejši. Damjan Omerzu ji je odgovoril, da bo z novimi 
»nalepkami« širši nadzor ponudnikov – lahko bomo vplivali na ceno, velik problem je lahko rok 
dobave. Društva si izberejo svojega dobavitelja. Dušan Plesničar je povedal, da so v seznamu 
skrbniških poti dobili tudi odsek, ki ga ne morejo vpisati v poročilo. Bojan Rotovnik je dodal, da če gre 
Via alpina po odseku planinske poti se financira, sicer pa ne.   
Marija Kuhar je dodala pripombo glede potnih nalogov – lahko so obdobni potni nalogi, vendar za 
isto akcijo. Zanimalo jo je, če so skupne akcije, ali je možno, da je skupinski potni nalog? Drugače bo 
ogromno administracije. Priporoča, da bi PZS pripravila obrazec obdobnega potnega naloga. 
Obljubljeno je bilo, da bodo seminarji preko Zoom-a. Vprašanje se je postavilo še za druge posredne 
stroške – priprava poročil, odpiranje PN – ali se lahko v prihodnje vključi tudi del njihovih stroškov 
(telefoni, računovodstvo …) v ta razpis? Damjan Omerzu odgovori, da so potni nalogi lahko obdobni 
ali skupinski. Splošni administrativni stroški pa niso med upravičenimi stroški. Jurčka Nowakka je 
zanimalo kako se je izračunala vrednost za km poti. Jože Rovan mu je odgovoril, da je  vrednost 
dobljenih sredstev deljeno z 10.000 km. Bojan Rotovnik je dodal, da so sedaj usposabljanja za 
markaciste brezplačna. V PlanGis-u pa se vnašajo podatki o podlagi poti  npr. asfalt oz. steza, tudi to 
bo v prihodnje kriterij.  

 
SKLEP 14/9-6-2023: Upravni odbor se seznanja in potrjuje sistem financiranja planinskih poti in 
skrbniških pogodb. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 9. Stališče glede gradenj vetrnih elektrarn na Pohorju 

Damjan Omerzu je povedal, da so bili  viri za stališče delno povzeti iz Vodil PZS in predhodnih razprav  
glede infrastrukture v gorah. Informacije so bile povzete iz javno dostopnih informacij. Pobudo je 
dalo PD Slovenska Bistrica.  
RAZPRAVA: 
Marjana Brezovšek je v imenu MDO PD Podravja povedala, da je narava na tem področju zaščitena, 
investitor izigrava vse zakone. Manja Rajh pravi, da elektriko potrebujemo vsi, nečemu bi se morali 
odreči. Jože Prah je dodal, da so pogrešali izjavo PZS, da ne moremo biti vsepovsod proti. Podpirajo 
stališče proti, vendar bi morali narediti korak naprej. Jurček Nowakk želi na MDO PD KDO pisni 
odgovor PZS glede zelene energije. Marija Kuhar je dodala, da so obstajale študije, ali je Slovenija 
primerna za takšne vetrnice. Edina rentabilna točka so Karavanke. Imamo veliko drugih virov in 
možnosti za prihranke. Morali bi imeti trdna stališča za zeleno energijo. Prihraniš lahko tudi pri 
prevozu do izhodišč za planinske ture. Javni prevoz je težava. Roman Ponebšek je za konec povedal, 
da smo tehtali tveganja in interese. Veliko lahko naredimo z varčevanjem z energijo, ne pa vsega. 
Načelno stališče imamo, iskati moramo primerne lokacije na nedegradiranih območjih. PZS ni 
pristojna za izdelavo takšnih zemljevidov. Smo pa v preteklosti že začeli s pripravo osnutkiv splošnih 
stališč glede infrastrukture v gorah, kar je potrebno ponovno pregledati in oblikovati končni 
dokument.   

 
SKLEP 15/9-6-2023: Upravni odbor PZS sprejema stališče, da PZS, kljub zavedanju sodobnih 
energetskih izzivov,  nasprotuje umestitev vetrnih elektrarn na Pohorju. Poseg ocenjujemo kot 
nesorazmeren in nepovraten glede slabšanja možnosti doživljanje planinske narave in kvalitete 
življenja prebivalstva na Pohorju. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Prisotnih je bilo 18 članov z glasovalno pravico, to je 75 %. 
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Ad. 10. Termini osrednjih dogodkov PZS v letu 2024 

Damjan Omerzu je predstavil predlagane termine in navzoče vprašal, kakšno je spločno mnenje, da bi 
bila  skupščina PZS v petek. Glede na časovnico skupščine, ki jih zaradi rokov izdelave končnega 
poročila in statutarnih določil, ne moremo premikati, se vedno soočamo s sklepčnostjo na meji. 
Klasičen datum skupščine na soboto v drugi polovici aprila se že začnejo intenzivno izvajati društvene 
sobotne aktivnosti. Prisotni so pozitivno ocenili predlog. 
SKLEP 16/9-6-2023: Upravni odbor sprejema datume osrednjih prireditev PZS v letu 2024:  

• Skupščina, petek 19. april 2024 

• Dan planincev, sobota, 15. junij 2024 

• Podelitev najvišjih priznanja PZS, sobota 7. december 2024 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 11. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS 

Matej Kocbek je povedal, da pri Vodniški komisiji usposabljanja že potekajo, za naprej pa se pojavi 
vprašanje inštruktorjev, ker je toliko prijavljenih na tečaje. Martin Šolar je dodal, da se za jeseni 
pripravlja evalvacija, v pripravi je pravilnik o priznavanju kompetenc inštruktorjev. 

 
Ad. 12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Marjano Brezovšek je zanimalo, ali obstaja evidenca o markacistih za pretekla leta. Damjan Omerzu ji 
je odgovoril, da evidenca o markacistih obstaja, društva jih imajo v Navezi. Dušan Plesničar je 
povedal, da je pri njih v Navezi vpisan kot markacist nekdo, ki to nikoli ni bil. Marija Kuhar je 
povedala, da pripravljajo čezmejne poti za slovensko planinstvo, otvoritev poti 8.7. 2023. Zamejska 
PD se srečujejo s težavami, ki jih domača društva nimajo. Štefan Kozak je povedal, da je Pomurje 
edina regija, ki nima svoje pohodniške oz. kolesarske karte in vprašal, ali lahko PZS kaj pomaga. 
Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da je za izdelavo zemljevida potrebno pregledati vse poti, dolgoročni 
cilj je, da bi pokrili celotno Slovenijo z njimi. Damjan Omerzu je dodal, da takšen zemljevid ni 
komercialno upravičen, je pa varianta, da se povežemo z občinami in TIC-i (odkup večje količine 
zemljevidov, da pokrijemo stroške izdaje). Bojan Rotovnik predlaga, da strokovna služba in MDO PD-ji 
pregledajo možnosti, kako bi uredili za Pomurje in druga območja, ki še niso pokrita. 

 
Ad. 13. Razno 

Matjaž Šerkezi je predstavil Anketo za planinska društva, katera bo objavljena na spletni strani PZS. 

 
Seja je bila končana ob 20.20 uri.  

 
Naslednja  seje UO PZS bo predvidoma septembra 2023. 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 

 

Damjan Omerzu,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS 
 


